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جلسه شورای شهر تبریز

گرشاسبی فرماندار شهرستان تبریز:اگر بخواهیم تبریز پیشرفت داشته باشد باید به نظر
کارشناسان بها داده شود .

به گزارش روابط عمومی فرمانداری شهرستان تبریز،جلسه شورای اسلامی شهر تبریزبا حضور گرشاسبی، فرماندارتبریزبرگزار

شد.

*اهم سخنان فرماندار شهرستان تبریز؛

*عضویت آقای راستی را در شورای اسلامی کلانشهر تبریز تبریک می گویم و امیدوارم منشأ خیر و برکت شوند پشتوانه ای از تغییر رویکردهای مردم را می بینیم که به سمت

دموکراسی حرکت کردند و در ۱۳ آبان تغییر و تحولات زیادی انجام گرفت

*روز ۱۳ آبان توانست در پیروزی جنگ تاثیر گذار باشد و مسیر تحولات را فراهم کرد اگر ما بتوانیم نسل جوان را به خوبی تربیت بدهیم مسیر آینده درخشان خواهد بود.

*اعضای شورا با شهردار کلانشهر تبریز تعامل بسیاری دارند و این نشان شعور بیشتر اعضای شورا می باشد در کارهای جمعی باید تعامل و همکاری داشته باشیم و برای پیشبرد

اهداف این شهر روابط پیچیده وجود دارد و برای حل و فصل تمامی آنها باید همکاری باشد.

*اگر بخواهیم تبریز پیشرفت داشته باشد باید به نظر کارشناسان بها داده شود و اگر هنر تعامل گرایانه داشته باشیم می توانیم در کارها موفق شویم اگر کلان نگر باشیم تمامی زیر

مجموعه ها می توانند با ما همکاری داشته باشند.

* موضوع دیگر جامع نگری است، نباید با این نگاه کار کنیم که چون من اصلاح طلب هستم، نمی توانم با اصولگرایان کار کنم مگر می شود بدون نیمکره راست مغز و جسم کار

کرد؟ باید به خرد جمعی ارزش داده شود و در این راستا اهداف خودمان را پیش ببریم.
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